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a r m a n m e l i . i r

 پیام »پوتین« پس 
از انتقال جودو به »کازان«

ایسنا: رئیس جمهور روسیه در پیامی بر 
اهمیت رقابت های جودو جایزه بزرگ کازان تاکید 
و برای شرکت کنندگان آرزوی موفقیت کرد. 
به گزارش تاس، ولادیمیر پوتین رئیس جمهور 
روسیه پیش از شروع رقابت های جودو جایزه 
بزرگ کازان انتخابی المپیک توکیو گفت: خیلی 
خوشحالم که روسیه با شایستگی میزبانی این 
رقابت ها را در رشته ورزشی جودو که بسیار رشته 
مفرح و پرهیجانی محسوب می شود به دست 
آورد. این رقابت ها از اهمیت بالایی برخوردار 
است و ورزشکاران به دنبال امتیاز و کسب سهمیه 
المپیک توکیو هستند. برای تمام ورزشکاران 
آرزوی موفقیت دارم و امیدوارم رقابت های خوبی 
را شاهد باشیم. ابتدا قرار بود این رقابت ها در 
پاریس فرانسه برگزار  شود که با انصراف پاریس، 
کازان روسیه به عنوان میزبان انتخاب شد. تینا 
ترستنیاک )اسلوونی( و ایدالیس اورتیز )کوبا( 
و قهرمان دو دوره جهان یوتا آبه )ژاپن( از جمله 

ورزشکاران حاضر در این رقابت ها هستند.

خارجازمستطیلسبز

هشدار »توخل« به بازیکنان 
چلسی درباره »راموس«

سرمـــربی تــیم چلسی، سرخیو راموس را 
کاپیتان موفق ترین تیم اروپا در ۱۰ سال گذشته 
دانست که توانایی خلق تفاوت های زیادی را 
دارد. توماس توخل سرمربی آلمانی چلسی 
درباره دیدار برگشت با رئال مادرید و بازگشت 
سرخیو راموس به ترکیب تیم مادریدی گفت: 
برای این دیدار من ایده هایی دارم و هر چیزی 
می تواند تصمیم من را تغییر دهد. من یازده 
بازیکن آماده را برای این دیدار انتخاب می کنم و 
بقیه دست بازیکنان است که چه نمایشی داشته 
باشند. علاوه بر این، سایر موارد مانند بازگشت 
سرخیو راموس به تیم ممکن است تفاوت های 
زیادی رقم بزند. او  کاپیتان موفق ترین تیم اروپا 
در ۱۰ سال گذشته است و باید خیلی مراقب او 
باشیم. توخل اضافه کرد: در بازی رفت ما دیدیم 
که می توانیم به خود اعتماد کنیم و ما حق داریم 
به فینال لیگ قهرمانان فکر کنیم و فقط باید 
اعتمادبه نفس داشته باشیم و بدون ترس بازی 
کنیم. برابر تیمی بازی می کنیم که تجربه 
زیادی در لیگ قهرمانان و یک مربی کاربلد روی 

نیمکت دارد.

خـــبر

دیـــدگــاه

مایه تاسف است که 2 ساختمان مهم فوتبال ایران به شرکت 
سرمایه گذاری تامین اجتماعی واگذار شده است. وقتی پای ادعا به 
میان می آید، تیم ملی فوتبال ایران را تیم برتر قاره آسیا می دانیم 
و پرسپولیس هم پرطرفدارترین تیم این قاره است؛ ولی در عمل 
می بینیم که این دو نهاد مهم، ساختمانی در اختیار خود ندارند. وقتی 
نگاهی می اندازیم به تیم های آسیایی که در مسیر صعود به جام جهانی 
هستند یا در لیگ قهرمانان آسیا حضور پیدا می کنند، فکر نمی کنم 
تیمی پیدا کنیم که نهادبالاتر آن فاقد ساختمان باشد؛ ولی این اتفاق 
برای فدراسیون فوتبال و باشگاه پرسپولیس رخ داده تا باردیگر ثابت 
شود که باید فاتحه این فوتبال را خواند که هنوز به شکل آماتورگونه 
اداره می شود و حرفه ای گری تنها در سخنرانی هاست. هنوز به دنبال 
آن هستیم که دولتی یا خصوصی بودن باشگاه های مان را مشخص 
کنیم؛ ولی هرسال دریغ از پارسال بوده و خیلی صحبت ها شده؛ ولی 
تاثیری در عملکردها نبوده است. اگر بحث خصوصی سازی که سالیان 
زیادی است به میان آمده همت اجرا داشت، الان با چنین فاجعه ای 
مواجه نبودیم ولی نمی گذارند که باشگاه های پرسپولیس و استقلال 
خصوصی شوند و وقتی این دو باشگاه از خود اختیاری ندارند مسلما 
نمی توانند ورزشگاه های اختصاصی داشته باشند. آنها حق ترانسفر، 
تبلیغات محیطی، حق پخش تلویزیونی، کپی رایت، بلیت فروشی و... را 
در اختیار ندارند و بدون این موارد نباید هم انتظار پیشرفت داشت. مگر 
پرسپولیس موفق ترین تیم فوتبال باشگاهی ایران در طول چندین 
سال گذشته نبوده است؟ چرا نباید ساختمان این باشگاه در اختیار 
خودش باشد و از بسیاری امکانات محروم شود؟ درد فراوان است و راه 
درمان وجود دارد اما اجازه نمی دهند شرایط خوب شود. با وجود اینکه 
ظرفیت های زیادی برای پیشرفت داریم اما نمی گذارند از آنها بهره 
ببریم و این موضوع خیلی بد است. البته که مشکلاتی که با آن روبه رو 
هستیم فقط به فدراسیون فوتبال ختم نمی شود و همچون زنجیره ای 
به هم وصل است. مدیریت جامعه رو به افول است. شایسته سالاری 
وجود ندارد. در حالی که ثروت، استعداد و متخصصان زیادی داریم 
ولی از افراد واجد شرایط استفاده نمی کنیم و همه خانه نشین شده اند. 
نمی توان در فوتبال عالی بود اما در اقتصاد دچار مشکل باشیم. اگر 
اقتصادمان عالی است نمی تواند سیاست ناقص باشد. زنجیره پیشرفت 

کشور دچار مشکل شده است.  

فاجعه در فوتبال غیرحرفه ای 

    مراسم ختم 
محسن مسلمان، ستاره اسبق پرسپولیس در مراسم 
ختم پدرش برخی چهره های فوتبالی را در کنار خود دید. 
در این مراسم برخی چهره های فوتبالی حضور یافتند و 

این ضایعه را به وی تسلیت گفتند.

        شکایت
رشید مظاهری اعلام کرد باشگاه تراکتور به وعده اش 
عمل نکرده و به همین دلیل با شکایت به AFC برای 
وصول مطالبات خود اقدام می کند. او از بابت این اقدام از 

هواداران تیم تراکتور عذرخواهی کرد.

         چمن کیش
اردوی تیم ملی پیش از حضور در بحرین در کیش 
برگزار می شود. صفحه فدراسیون فوتبال تصویر چمن 
استادیوم المپیک کیش را منتشر کرد که به نسبت 

گذشته به طور کلی تغییر کرده و بهتر هم خواهد شد.

ت
شــ

سنو
عک

صعود تیم های پرسپولیس، استقلال و تراکتور به 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان اتفاق جالبی است که 
در این فصل از رقابت ها رخ داد. احمد جمشیدیان 

کارشناس فوتبال در این خصوص صحبت کرد. 
 درمورد صعود پرسپولیس به مرحله 
حذفی و دیدار با استقلال تاجیکستان چه 

نظری دارید؟
 کیفیت بالای پرسپولیس بر کسی پوشیده 
نیست. این تیم فینالیست دو دوره از سه دوره 
اخیر بوده و با شایستگی از گروه خود صعود کرد. 
در قیاس با دیگر تیم های صدرنشین گروه های 
پنج گانه، پرسپولیس بیشترین امتیاز را کسب کرد. 
استقلال تاجیکستان با سرمایه گذاری خوبی که 
کرده یکی از تیم های خوب این دوره از رقابت ها 
بوده و توانسته شگفتی آفرین باشد. درست است که 
این تیم میزبان خواهد بود ولی بعید می دانم این تیم 
ناشناخته بتواند مشکل خاصی را برای سرخ پوشان 

ایجاد کند.
 نــظر شـــما درباره تقابل استقلال با 

الهلال عربستان چیست؟
 استقلال در دوررفت تقریبا بدون مشکل 
مسیر صعود را طی کرد و با شکست ۵ بر 2 
الاهلی عربستان توانست در شرایط روحی 
مناسب قرار بگیرد. در دوربرگشت بازیکنان 
خسته بودند و خوش اقبال بودند که توانستند 
مقابل الاهلی امتیاز بگیرند. در دیداربرگشت 
با الدحیل اشتباهات داوری به ضرر این تیم 
شد و در غیر این صورت برنده می شد. غیر از 
شکست مقابل الدحیل، عملکرد آبی پوشان 

قابل قبول بود.
 در مــورد حذف فولاد و صعود تراکتور 
به مرحله بعدی لیگ قهرمانان آسیا چه نظری 

دارید؟
 فولاد در گروهی قرار گرفت که النصر 
عربستان و السد قطر حضور داشتند و توان این 
تیم به اندازه ای نبود که باعث صعود این تیم 
شود. استقلال هم تیم های باکیفیت الدحیل و 
الاهلی را در گروهش دید و اگرچه اول شد ولی 
بازی های سختی را پشت سر گذاشت. فرمت 
جدید لیگ قهرمانان اجحاف در حق تیم های 
دومی است که حذف شدند و با این روند، 
جذابیت لیگ قهرمانان کم می شود. تراکتور 
با رسول خطیبی هفته به هفته باتجربه تر 
می شود و بازی های بهتری را از این تیم شاهد 
هستیم. قطعا با بازشدن پنجره نقل وانتقالاتی 
در فصل تابستان، این تیم بازیکنان بهتری را به 
ترکیبش اضافه می کند. کیفیت النصر عربستان 
کاملا مشخص است. در حال حاضر از الهلال و 
الاهلی بهتر است و از امتیاز میزبانی نیز بهره 
می برد. بنابراین تراکتور باید حداکثر تلاش خود 

را برای حذف النصر ارائه کند.

گفــتوگــو
احمد   جمشیدیان: 

 »تراکتور«  
 با »خطیبی«  

با  تجربه  تر می شود

فوتبالداخلی
ایسنا: زمان بازی های تیم ملی ایران در انتخابی جام جهانی 2۰22 
قطر و جام ملت های آسیا 2۰2۳ چین در خرداد سالجاری اعلام شد. 
بازی های گروه ایران به صورت متمرکز در بحرین برگزار می شود. 
شاگردان اسکوچیچ در این مسابقات چهار دیدار مقابل تیم های 
عراق، بحرین، هنگ کنگ و کامبوج برگزار خواهند کرد و برای صعود 
به مرحله بعد انتخابی جام جهانی، باید هر ۱2 امتیاز ممکن را به دست 
آورند. بازی های این مرحله به علت گرما و شرجی هوا در بحرین، در 
ساعات پایانی روز برگزار می شود. نکته جالب توجه اینکه بحرین 
هر سه دیدار خود در آخرین ساعات هر هفته برگزار می کند که از 
این حیث برتری از آن تیم میزبان خواهد بود! حتی بحرین بهترین 
ورزشگاه را هم برای خود کنار گذاشته است. به طوری که در آخرین 
روز بازی ها ایران و عراق مهمترین بازی این گروه را در ورزشگاه 
کوچک و نه چندان مناسب »خلیفه« برگزار می کنند ولی بحرین در 
ورزشگاه »ملی بحرین« میزبان هنگ کنگ خواهد بود. زمان و محل 

بازی ها به این شرح است:
 ۱۳ خرداد

ایران – هنگ کنگ، استادیوم المحرق، ساعت ۱۷و۳۰
بحرین – کامبوج، استادیوم ملی بحرین، ساعت ۱۹و۳۰

 ۱۷ خرداد
عراق –کامبوج، استادیوم المحرق، ساعت ۱۷و۳۰

ایران – بحرین، استادیوم ملی بحرین، ساعت ۱۹و۳۰
 ۲۱ خرداد

کامبوج – ایران، استایوم خلیفه، ساعت ۱۷و۳۰
هنگ کنگ – عراق، استادیوم المحرق، ساعت ۱۹و۳۰

 ۲۵ خرداد
بحرین – هنگ کنگ، استادیوم ملی بحرین، ساعت ۱۹و۳۰

ایران –  عراق، استادیوم خلیفه، ساعت ۱۹و۳۰ 

  سرمربی جدید تیم فوتبال رم جاه طلبی مدیران باشگاه و شور 
و شــوق هواداران را دلیل امضای قرارداد با این تیم عنوان کرد. ژوزه 
مورینیو در پایان فصل به عنوان ســرمربی تیم فوتبــال رم معرفی 
می شود و کارش را در این تیم شــروع خواهد کرد. این مربی پرتغالی 
درباره حضور در تیم رم ایتالیا برای فصل بعد گفت: ما با هم می خواهیم 
در سال های آینده در مسیر موفقیت گام برداریم. اشتیاق باورنکردنی 
هواداران رم مرا متقاعد به کار کرد و من بی صبرانه منتظر شروع فصل 
جدید هستم. وی همچنین از مکالمات با روسای باشگاه تحت تاثیر 
قرار گرفت. مورینیو که با رم، قرارداد ۳ ســاله )تا ژوئن 2۰2۴( بسته 
است، افزود: بعداز صحبت با مالکان رم و تیاگو پینتو بلافاصله فهمیدم 
که این باشگاه چقدر جاه طلب است. مورینیو جانشین هموطن خود 
پائولو فونسکا خواهد شد که پایان فصل، رم را ترک می کند. او گفت: 
برای پائولو فونســکا آرزوی موفقیت می کنم و از رسانه ها می خواهم 
درک کنند که من فقط در زمان مناسب صحبت خواهم کرد. اکنون 
فونسکا سرمربی رم است و در این مدت صحبتی نخواهم کرد. پینتو 

مدیر ورزشی رم نیز گفت: هنگامی که مورینیو در 
دسترس بودن خود را اعلام کرد، ما بلافاصله از 
فرصت استفاده کردیم. مورینیو چند هفته پیش 
به دلیل عدم موفقیت از تاتنهام از ســمت خود 
کنار رفت و به ایتالیا برگشــت، جایی که سال ها 

پیش او بزرگتریــن موفقیت های دوران 
خود را داشته اســت. وی به عنوان 
مربی اینترمیلان در اولین ســال 
حضور خود در سال 2۰۰۹ عنوان 
قهرمانی لیگ را به دســت آورد. 
وی فصل دوم و آخــر خود را 
در سال 2۰۱۰ با سه قهرمانی 
در لیگ قهرمانان، جام حذفی 
و لیگ به پایان رساند و سپس 

راهی رئال مادرید شد.

بینالملل

محمدپنجعلی
کارشناس فوتبال 

پس لرزه های بدهی فدراسیون قبلی به »شستا«

مصادره ساختمان های فـدراسیون و »پرسپولیس«

یک پیشکسوت فوتبال معتقد است که فوتبال ایران خالی 
از بازیکنان خلاق و تکنیکی است. ابراهیم قاسم پور اظهارکرد: 
عملکرد تیم های ما در آسیا به طورکلی خوب بود و از ۴ تیم ما ۳ تیم 
صعود کرده اند. البته پیش بینی می شد که تیم های پرسپولیس و 
استقلال به دلیل تجربه بیشتر در لیگ قهرمانان آسیا، صعود کنند. 
خوشبختانه تراکتور هم با وجود تجربه کم در آسیا توانست صعود 
کند. ما وقتی می گوییم فوتبال ایران اول آسیاست انتظار داریم 
تیم ها حداقل از مرحله اول صعود کنند. فکر می کنم پرسپولیس 
و استقلال به دلیل برخورداربودن از بازیکنان بهتر و همینطور 

تجربه بیشتر در آسیا شانس بیشتری برای صعود از این مرحله 
دارند مخصوصا پرسپولیس که سال گذشته به فینال آسیا هم 
رسید.  او ادامه داد: بعداز عید نوروز بازی های زیادی انجام نشد 
و تیم های مدعی درگیر لیگ قهرمانان آسیا بوده اند. همین طور 
به دلیل تعطیلات زیاد، روند لیگ متحول شد ه است. متاسفانه 
کیفیت لیگ خوب نبوده که یکی از دلایلش نبود تماشاگران در 
ورزشگاه ها بوده است. تماشاگران باعث می شوند بازیکنان انگیزه 
بگیرند و جذابیت بازی ها بالا برود. از طرفی فوتبال ما پایه و اساس 
درستی ندارد و بیشتر ذاتی است. فوتبال ما خالی از بازیکنان خلاق 

و تکنیکی است.  قاسم پور درباره روند ادامه لیگ اظهارکرد: فکر 
نمی کنم اتفاق خاصی بیفتد. در ادامه تیم های پایین جدول که 
احساس خطر سقوط می کنند، بازی بسته انجام خواهند داد و به 
ضدحملات دلخوش می کنند. تیم هایی هم که در کورس قهرمانی 
هستند نفرات خوبی دارند و دنبال این هستند که خودشان را به 
قهرمانی نزدیک کنند اما درصد زیادی از تیم ها تغییری نمی کنند. 
در فوتبال چیزی قابل پیش بینی نیست. کسی فکرش را هم نمی کرد 
که در جام جهانی، برزیل هفت گل از آلمان دریافت کند اما از روی 
حدس و گمان می توان گفت که پرسپولیس شرایط و نفرات خوبی 
دارد. استقلال هم از نفرات خوبی برخوردار است. تیم هایی شانس 
قهرمانی دارند که فاصله کیفی بین نفرات اصلی و تعویضی شان کم 
باشد چون نیاز می شود که از آنها هم استفاده شود. سپاهان هم تیم 

خوبی است و تا الان خوب ظاهر شده است..

ابراهیم  قاسم پور: 

تعطیلات روند لیگ را متحول کرد

آرمان ملی: پس لرزه های تصمیمات عجیب 
و غریب فدراسیون »تاج« همچنان ادامه دارد. در 
روزهای گذشته اسناد ساختمان های فدراسیون 
فوتبال و »پرسپولیس« به نام »شستا« مصادره 
شد تا همچنان نتایج قرارداد »ترکمن چای« با 

»ویلموتس« دامنگیر فوتبال ایران باشد. 
 تایید فدراسیون 

شستا )شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی( 
در ازای بدهی دو میلیون یورویی فدراسیون 
فوتبال به این هلدینگ، اقدام به توقیف و مالکیت 
ساختمان های این فدراسیون کرده و از این پس 
فدراسیون به جای پرداخت بدهی، باید به فکر مکان 
جدیدی غیراز محل کنونی باشد. همچنین این 
پرونده پای باشگاه پرسپولیس را هم به وسط کشیده 
و مالکیت ۳دانگ از ساختمان این باشگاه که در 
مالکیت فدراسیون بود، به شستا واگذار شده است. 
فدراسیون فوتبال در واکنش به این موضوع نوشت: 
فدراسیون فوتبال در زمان ریاست مهدی تاج مبلغ 
دو میلیون یورو را برای پرداخت بخشی از قرارداد 
»مارک ویلموتس« از شستا قرض کرده بود که حالا 
خسارت ناشی از این قرارداد و بدهی فدراسیون به 
شستا، انتقال شش دانگ سند تک برگ فدراسیون 
فوتبال و سه دانگ ساختمان باشگاه پرسپولیس به نام 
شستا صورت گرفت. میرشاد ماجدی، عضو هیات 
رئیسه فدراسیون فوتبال اظهارکرد: متاسفانه 
سرمربی سابق تیم ملی باتوجه به مشکلاتی که برای 
فدراسیون و تیم ملی فوتبال ایجاد کرده، اکنون همه 
ما را دچار دردسر کرده است. فدراسیون جدید در 
راس کار آمده و هر روز با مشکلاتی جدیدی که از 
قبل به جا مانده، درگیر است. این بدان معنا نیست 
که نمی خواهیم مشکلات را حل نکنیم بلکه نیاز 
داریم در بهترین زمان ممکن اقدام به حل معضلات 
کنیم. وی افزود: اکنون تمام ایران باید کمک حال 
فدراسیون فوتبال و تیم ملی فوتبال کشورمان باشد 
تا این تیم بتواند در مسابقات انتخابی که خردادماه 
در بحرین برگزار می شود موفق شود. به جای 
کمک کردن، هر دم شاهد بروز یک مشکل جدید 
هستیم. رئیس کمیته جوانان در ادامه بیان کرد: این 
موضوعات قابل حل است. ای کاش شرکت شستا 
صبر می کرد و بعداز مقدماتی جام جهانی و دیدارهای 
سخت پیش رو، اقدام به این کار می کرد. اکنون وقت 
حمایت از فدراسیون است و باید تمرکزمان را 
روی مسائل فنی و تدارکاتی تیم ملی بگذاریم، نه 

اینکه شاهد بروز مشکل باشیم. عضو هیات رئسیه 
فدراسیون فوتبال معتقد است که اکنون زمان 
حمایت و پشتیبانی از فدراسیون و تیم ملی فوتبال 
است نه اینکه با فشار، شرایط را به گونه ای فراهم 
کنند که در نهایت دچار مشکلات عدیده شویم. وی 
ادامه داد: چه زمانی دولت و مسئولان کمک خواهند 
کرد؟ زمانی که کار از کار بگذرد همه منتقد می شوند، 
نمایندگان مجلس باید پا پیش بگذارند و به فوتبال 
کمک کنند. نمی توانند این فوتبال را به حال خود 
رها کنند. ماجدی در پایان گفت: رئیس فدراسیون 
فوتبال یک تنه در حال فراهم کردن شرایطی است 
که تیم ملی با خیال راحت به بحرین سفر کند. 
این انصاف نیست که در این زمان بسیار حساس 

مجموعه فدراسیون را زیر فشار بگذارند.
 مسئولیت با وزارت؟!

سازمان  هیات رئیسه  عضو  درودگر  صادق 
لیگ در گفت وگویی زنده در »شبکه خبر« در 
خصوص مصادره ساختمان فدراسیون فوتبال 
توسط شستا گفت: شرکت شستا فدراسیون فوتبال 
را که نمی شناخت که بخواهد پول قرض بدهد.  
براساس مصوبه ستاد تحریم این مبلغ با توجه 
به تحریم های ظالمانه علیه ما مصوب شد که به 
فدراسیون فوتبال داده شود و بعداز اینکه از فیفا 
مطالبات ما را پرداخت کرد ما بدهی خود را پس 
دهیم.  آن زمان 22 میلیارد تومان پول پرداخت 
شد و بعداز آن جلساتی خوبی داشتیم که مقرر شد 

از  طریق تبلیغات در مسابقات لیگ برتر و تیم ملی 
این هزینه پرداخت شود. جلساتی گذاشتیم که 
منجر به عقد قرارداد شد. ولی متاسفانه جوسازی  
صورت پذیرفت در حالی که همه اعضا پیش نویس 
قرارداد را امضا کرده بودند و ما فقط منتظر امضا 
آقای تاج بودیم. افراد و کارگزار ترسیدند و از امضا 
آن خودداری کردند و بعداز آن  کشمکش های 
سیاسی مانع توافق شد و همه چیز برهم خورد. وی 
افزود: فدراسیون فوتبال یکسری منابع دارد که با 
توجه به تحریم ها نتوانست آن را وارد کشور کند. 
همه ما از دولت تا وزارتخانه ها از فدراسیون فوتبال 
تا شستا در یک کشتی حضور داریم و اصل آن باید 
براساس منافع ملی باشد. وی در پاسخ به این سوال 
که آیا ساختمان فدراسیون فوتبال از دست این 
نهاد خارج خواهد شد، افزود: مردم فوتبالدوست و 
طرفداران فوتبال و همچنین هواداران پرسپولیس 
نگرانند که این نگرانی به جاست. اما ما با توجه به 
شیوع کرونا تمام تلاش خود را کردیم تا مسابقات 
لیگ برتر برگزار شود تا مردم که در خانه هستند و 
کرونا مانع حضور آنها در ورزشگاه شده است با خیال 
راحت بازی را تماشا کنند. دولت متولی امور است و 
به خوبی می داند ما قرارداد بستیم. می دانند حساب 
ما مسدود است و آنها باید کمک کنند تا این موضوع 

به خوشی حل شود. 
 اعتراض پرسپولیس

ابراهیم شکوری  در خصوص مصادره ۳دانگ 

سند باشگاه پرسپولیس توسط شرکت شستا 
گفت: من در قسمت ورزشی این موضوع صحبت 
می کنم. اگر ابراهیم شکوری و مسئولان دیگر 
باشگاه اینجا در این ساختمان حضور دارند 
به خاطر ۴۰ میلیون هوادار است. ما در این 
ساختمان نماینده هواداران مان هستیم و به 
هیچ عنوان از حق هواداران مان کوتاه نمی آییم. 
ما هنوز نمی دانیم این اتفاق رخ داده یا نه، چون 
هیچ مکاتبه ای از مراجع قضائی با ما نشده است. 
یکسری اقدامات هم انجام شده که مسئول 
حقوقی باشگاه در مورد آن توضیحاتی ارائه 

خواهد داد.
  واکنش شستا

مــهدی اســـماعیلی، مـــدیر امورحقوقی و 
قراردادهای شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی 
در پاسخ به شبهات مطرح شده در مورد ساختمان 
پرسپولیس اظهارکرد: طرح دعوا و مطالبه مبلغ 
دومیلیون یورو در مراجع قضائی علیه فدراسیون 
فوتبال صورت گرفته و شستا هیچگونه مطالبه و 
دعوایی علیه باشگاه پرسپولیس نداشته است. وی 
افزود: از این رو بدیهی است رای صادره نیز مبنی بر 
محکومیت فدراسیون به پرداخت مبلغ دومیلیون 
یورو به انضمام خسارت صادر شده است و اقدامات 
اجرایی علیه محکوم علیه یعنی فدراسیون فوتبال 
دنبال شده است و شبهات مطرح شده وجاهت 

قانونی ندارد.

علیرضا دبیر گفت: با توجه به اینکه تیم های نهم و یازدهم 
دنیا را تحویل گرفته ایم، قول قهرمانی در المپیک را نمی توانیم، 

بدهیم.
 انتخابی 

علیرضا دبیر اظهارکرد: انتخابی برای کشتی گیرانی مانند 
حسن یزدانی باید زودتر برگزار می شد تا بتوانند با خیال راحت 
روی تمرینات خود تمرکز کنند، اما در برخی از اوزان مانند 

۹۷ و ۱2۵ کیلوگرم کشتی آزاد و ۱۳۰ کیلوگرم فرنگی 
که زمان بیشتری برای انتخاب نفرات نیاز دارد، باید  
رقابت ایجاد می شد و این رقابت است که کشتی گیران 
را رشد می دهد. دبیر در مورد ادامه کار محمد بنا و 
غلامرضا محمدی سرمربیان تیم های ملی کشتی 
پس از رقابت های المپیک تصریح کرد: هنوز راجع 
به این موضوع صحبت نکرده ایم اما نوع برنامه ریزی 

این عزیزان به گونه ای است که برای 
نیز  نروژ  رقابت های جهانی 
برنامه دارند و برای من قرارداد 
مهم نیست و این دوستان نیز 
کار خود را محکم جلو می برند. 

 میزبانی
وی در مورد تغییر میزبان جام 

تختی افزود: متاسفانه رئیس منطقه آزاد و فرماندار چابهار 
با برگزاری این مسابقات موافق نبودند و درنظر داریم این 
رقابت ها را طی روزهای 2۷ تا ۳۰ اردیبهشت در سالن ۱2 هزار 
نفری آزادی تهران برگزار کنیم. دبیر تصریح کرد: رقابت های 
بین المللی کشتی جام جهان پهلوان تختی مرحله اول 
رقابت های انتخابی رقابت های جهانی کشتی 2۰2۱ نروژ 
محسوب می شود و هرکس در این مسابقات حاضر 
نشود، عملا شانس حضور در این رقابت ها را از 

دست خواهد داد.
 المپیک

دبیر در مورد انتظار مدال آوری از کشتی 
ایران در المپیک گفت: من مسئول کشتی 
هستم و تصمیم آخر را می گیرم اما یک 
شخصیت حقیقی هم دارم که کشتی گیر 
بوده ام و کشتی را می فهمم و در حوزه 
فنی حرف هایی برای گفتن دارم. 
واقعیت این است که ما تیم های نهم 
و یازدهم دنیا را تحویل گرفته ایم و 
در فاصلــه کمــتر از دو 
سال نمی تــوان این 
تیم ها را قــهرمان 

المپیک کرد و هیچیک از کارشناسان اهل فن و قهرمانان 
کشتی نیز چنین قولی را نخواهند داد. وی ادامه داد: برای اینکه 
یک کشتی گیر نخبه مانند سوریان به مدال طلای المپیک 
برسد ۸ سال زمان می خواهیم و برای یک کشتی گیر معمولی 
این پروسه ۱2 سال طول می کشد، پس قطعا نمی توان قول 
قهرمانی المپیک را بدون داشتن زمان کافی و کارکردن داد. 
دبیر اضافه کرد: در المپیک سیدنی تیم ما خیلی خوب بود و 
ما شانس کسب چندین مدال را داشتیم اما نتایج چیز دیگری 
رقم خورد، نباید قول الکی داد و باید واقعیت ها را گفت، در حال 
حاضر در کشتی دنیا حریفان بسیار خوبی حضور دارند و اگر از 
اهل فن پرسیده شود آنها نیز این مساله را تصدیق می کنند، اما 
ما نیز بیکار ننشسته و سخت کار کرده ایم و هر آن چیزی که 

لازم بود انجام داده ایم. 
  ساختمان

دارنده مدال طلای المپیک در مورد تعیین تکلیف ساختمانی 
که بانک پاسارگاد برای کشتی در دست احداث دارد، گفت:  اگر 
همین فردا نیز دوستان بیایند و همکاری کنند دست دوستی با 
آنها می دهیم اما باید اول مشخص شود که این ساختمان برای 
فرد ساخته شده یا برای کشتی، اگر برای کشتی ساخته شده که 
باید به کشتی تحویل شود و ما مشکلی برای تحویل گرفتن آن 
نداریم، چراکه طبق قرارداد باید در اختیار فدراسیون کشتی قرار 
گیرد اما به هرحال امیدوارم که روزی این ساختمان در اختیار 
کشتی قرار بگیرد و این را در نظر داشته باشیم که اگر هرکسی 
یک  روز در تحویل دادن این مکان به کشتی قصور کرده باشد، 

باید در پیشگاه خداوند متعال پاسخگو باشد.

  علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی: 

 نمی توانم برای المپیک قول دروغ  بدهم


